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Emne  Referat fra Kredsbestyrelsesmøde 

Formål med mødet  Primære formål: 
At få Formanden klædt på til efterfølgende HB‐møde med 
relevante bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder 
en åben dialog omkring eventuelle problemstillinger fra 
medlemmer/huse i Kredsens område. 
Sekundære formål: 
Orientering fra diverse møder. 

Dato  Torsdag, den 8. juni 2017 

Sted  Skattecenter Tønder 

Tilstede  Anita B Illum, Kim Jensen, Allan Christensen, Peter Hansen, Eva 
Sandager Hansen, Tine Todsen, Hans Holmer, Birgit Elnegaard, 
Martin Illum Rodam, Bjarne Andersen, Winnie W Andersen, Torben 
Elian, Stine Palmelund og Peter Jørgensen 

Afbud fra   Jacob Bork Klitgaard og Steen Lauridsen 

Referent  Peter D Jørgensen 

Ordstyrer  Eva Sandager Hansen 

Dagsorden (punkterne er 
prioriteret) 

 

1) Velkomst – (O) 
 
 

Anita bød velkommen og ønskede Hans Holmer tillykke med det 
nye arbejde (udenfor SKAT), Gennemgik dagsordenen. Der blev 
godkendt. 

2) Opmærksomhedspunkter  Ingen yderligere 

   3)  HB‐dagsorden (D‐B)  
 

Ad HB pkt.3 Forbundets regnskab 2016. 
1. Kim bemærkede at regnskabet Hjalmar Brantings feriebolig er 
misvisende, da der ikke er registreret udgifter. 
2. Andre omkostninger der bør laves en behovsanalyse. 
3. Juridisk assistance – får vi noget dækket af SKAT? Det er endnu 
ikke afklaret. 
 
Ad HB pkt. 4 Forslag til budget 2018‐2020. 
 



 
1. Der er lagt op til besparelse vedr. kredsbestyrelsesmøder, der er 
enighed i kredsbestyrelsen om, at man vil gå imod en sådan 
besparelse. 
Man vil i kredsen arbejde henimod kun at holde 
repræsentantskabsmøde hver 3. år. (Samme år som der er 
kongres) 
Forslag om at holde enkelte kredsbestyrelsesmøde på Skype. 
Seniorerne skal betale noget mere til fælleskassen. 
Dybere analyse af sommerhus økonomien. 
DTS bladet her kan lokale TR omdele til dem der stadig modtager 
papirudgave. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4) Budgetforslag 2018‐2020 for 
Forbundet  
 
5) Orientering fra 
valgenhederne, koordinerende 
TR, kompetence og arbejdsmiljø 
(O ‐ D) 

Ad HB pkt. 5 kongres 2017 
Næstformandsposten – der er udsendt 6 alternativer. Generel 
drøftelse af hvilke alternativ kredsen evt. skal vælge. Der er meget 
delte meninger og ingen egentlig konklusion. 
Andre forslag: Det foreslås at man ændrer DTS vedtægter så alle 
kongresdelegerede kan stemme på forretningsformænd og 
næstformænd og koordinerende TR. 
 
Ad HB pkt. 7 Krav til OK 18 
De enkelte valgafdelinger skal hver især sende forslag til Jan 
Nørner senest 1.08.2017.  
 
Ad HB pkt. 8 Status på Tillægsforhandlinger 2017 
Kundeservice er færdige DTS har opnået 94 % i varige tillæg og 104 
% i engangstillæg. 
 
Indsats er endnu ikke færdige men der blev givet en status. 
 
 
 
 
Er behandlet under pkt. 3 
 
 
Ribe 
1. Nedsat lokaliseringsudvalg ny formand. Kim og Allan er med i 
udvalget 
2.Foresapørgsel – honorering af pensionerede medarbejder der 
skal vidne i retten og forberede sig inden. 
 
Haderslev 
1. Der er nedsat lokaliseringsudvalg – TR er ikke spurgt 
2. Ny næstformand der skal afløse Hans – der arbejdes på sagen. 
3. Har haft besøg af Jens Nordlund. 
 
 



Tønder 
1. Er kommet med i lokaliseringsudvalg 
 
Middelfart 
1. Har afholdt kvartalsmøde med AMU 
2. Cafe møde om 14 dage – OK18 – APV‐ og udmelding omkring ny 
SKAT. 
3. Lokaliseringsudvalg nedsat igen. 
 
Odense 
1. Der er nedsat et lokaliseringsudvalg på begge adresser – DTS 
deltager 
2. APV – bemærkninger vedr. udland er ikke kommet med – Bente 
Bill undersøger hvorfor. 
3. Motor har opslået stillinger – ansøgningsfrist 18.06.17. 
 
Svendborg 
1. Både DJØF og DTS er med i lokaliseringsudvalg selvom vi begge 
kommer fra Kundeservice. 
2. Har afholdt grill arrangement hvor vores tidligere chef Rasmus 
Bo Andersen deltog. 
3. Vi er igen ramt med stress problemer. 
4. Peter D Jørgensen gav udtryk for at Svendborg vil fortsætte med 
at bestå. Indgår gerne væddemål. 
 
Spillemyndigheden 
1. Sommerudflugt i går – ryste sammen fest – uheldigt med vejret. 
Der var brainpuster – fotoløb –sejltur på Odense Å og æggekage på 
Karlslund. 
2. Arbejdstidsaftale ligger i departementet. 
3. Deltager i Folkemødet på Bornholm. 
4. 2 ny opslag 
 
Koordinerende 
 
Kundeservice Allan 
1. Der har været SU hvor DTS har sat fokus på kompetence 
2. MTU 
3. Udflytning fra København udsættes på ubestemt tid. 
4. KC kører et forsøg uden vagtplaner. 
 
Motor Winnie 
1. Udflytning har fyldt meget – er nu udskudt. 
2. Ny opdeling/organisering giver startproblemer. 
 
 
Udland Kim Jensen 
1. Der er fundet flere lønkroner så der skal ansættes 2 i udland 9 og 
2 i udland 10. 



 
Person og Datakontrol Tine Vestergaard Todsen 
1. Der er afholdt SU. 
2. Overfald tages meget alvorligt. 
3. Fremover vil TR blive orienteret inden udmelding om flytning af 
medarbejdere. 
4. Evt. arbejde mellem jul og nytår skal aftales med funktionsleder. 
 
Told Stine Palmelund 
1. Indkaldt til møde hos ICT (implementerings Center Told  i august 
Told 
2. Lønforhandlinger er overstået 
3. Møde vedr. Apv/MTU med HR partner 
 
Arbejdsmiljø Kim Jensen 
1. Foldere modtaget meget positivt hos medlemmerne, enkelte 
valgafdelinger har ikke meldt tilbage. 
 
 

6) Løntillæg 2017 
 

Er taget jf. ovenfor. 

7)  OK 18  Er taget jf. ovenfor 

8) Fremtidig struktur 
 
9) Orientering fra Formand/ 
         Næstformand 
 

10) Eventuelt 

Er taget løbende 
 
Intet nyt 
 
 
Næste møde i Ribe 21.08.2017, Kl. 09.30  

 
 
Referent   Peter D Jørgensen    
 
 
 
 
  


